

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS**  
OTTAWA, 1/5/00. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED  
JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.  
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**  
OTTAWA, 1/5/00. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT  
AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.  
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

---

**27491**            **DAVINDER SINGH - v. - THE MINISTER OF CITIZENSHIP AND IMMIGRATION**  
(F.C.A.)

CORAM:        Gonthier, Binnie and Arbour JJ.

The application for the matter to be expedited is granted. The motion for a stay and the motion for an order or directives for the respondent to deliver the landing of the applicant are dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande de traiter de cette affaire en toute urgence est accordée. La demande de sursis et la demande pour une ordonnance ou directives à l'intimé accordant résidence permanente à l'appelant sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

---

**27747**            **DAVINDER SINGH - v. - THE MINISTER OF CITIZENSHIP AND IMMIGRATION**  
(F.C.A.)

CORAM:        Gonthier, Binnie and Arbour JJ.

The applications for an extension of time and for the matter to be expedited are granted. The motion for a stay is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs.

Les demandes de prorogation de délai et de traiter de cette affaire en toute urgence sont accordées. La demande de sursis est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.

---